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Van: e e (geanonimiseerd)

Verzonden: donderdag 26 oktober 2023 18:55 

Aan: Raadsleden 

Onderwerp: AD nieuws OZB verhogen in 2024 

Goede middag, 

Vandaag in het AD gelezen dat de gemeente de OZB met een kleine 11% willen verhogen in 2024. 

Het is wel heel makkelijk om de inwoners als melkkoe te gebruiken. 

Ach ja we hebben geen sluitende begroting, dus zoeken we het in de OZB. 

De gemeente heeft een tekort in de afgelopen jaren opgebouwd ondanks alle lastenverzwaringen. 

En dit door foute beslissingen en onkunde. 

Kapitalen zijn er alleen al uitgegeven en worden nog uitgegeven aan onderzoeken m.b.t. de 

Rembrandtbrug. 

De Oostdam is opgeknapt en kapitalen uitgegeven om per jaar enkele bootjes onder de nieuw aangelegde 

brug 

te laten varen. En komen we tot de conclusie dat het fiets tracé gewijzigd moet worden???? 

Zo zijn er nog vele voorbeelden om te noemen waar onverantwoord met gemeenschapsgeld wordt 

omgegaan. 

Ik wens u veel wijsheid en denk eens aan de bewoners van Woerden die nu al niet meer rond kunnen 

komen. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


